

# Referat

**Emne:** Kollegianerrådsmøde

**Formål med mødet:** Valg af ny formand og andre indkomne forslag

**Mødeleder:** Alex Brunebjerg

**Referent:** Cecilie Clement Sørensen

**Stemmetællere:** Alex og Sanne

**Dato:** 25/04-2022

**Varighed:** 17:00 -

**Tilstedeværende (8):**

Cecilie Sørensen - C4

Alex Brunebjerg - C4

Simon Lund - J3

Sanne Sørensen - J3

Benjamin Klerens - A3

Sebastian Lohse - B2

Lea Ruess - C2

Ella Rasmussen - G3

**Fraværende (2):**

Nadia Kohkan - F3

Thor Jørgin - G3

Sara Vejlgård Kristensen - J1

	<b>Dagsordenspunkt:</b>	<b>Drøftelse og konklusion:</b>	<b>Ansvarlig + evt. deadline</b>
1.	<b>Godkendelse af referat fra sidst</b>	Referatet er godkendt.	
2.	<b>Update fra posterne</b>		De enkelte poster
a.	Introperson -	Ikke noget særligt nyt	Cecilie
b.	Kasserer -	Der bruges løbende lidt penge for at få renoveringen af fælleshuset færdigt, fx ved mangel af skruer eller lign.  Der skal købes lister. Der stemmes om det: 8 ud af 8 <b>stemmer for.</b>	Alex

c.	Fælleshusansvarlige -	Opvaskemaskinen bliver afhentet inden for nærmeste fremtid.  Der er lidt udfordringer med at få folk til at gøre ordentligt rent, når det er deres tur.	Sara (fraværende)
d.	Haveudvalg -	Der er påbegyndt arbejde på bedene udenfor.  I morgen d. 26/4 lægges et opslag ud angående haverengøring. Der vil være et par ekstra opgaver.  Det aftales, at plantekasserne skal fjernes.  (Det tages med på bestyrelsesmødet i morgen d. 26/4, hvornår der kommer til at blive ordnet noget nede ved E-blokken)	Sebastian
e.	Håndværkeransvarlige -	Det er hovedsageligt Simon der skal kontaktes ved problemer.  Folk skal generelt blive bedre til at bruge hjemmesiden til at finde ud af hvilke informationer der skal sendes med, når håndværkerkontakter kontaktes.  Der er lavet aftale med Kristiansdal om, at hvis folks køleskab går i stykker, så udskiftes det til et nyt i stedet for at reparere på det.	Sanne og Simon
f.	Møbel- og vaskekælderansvarlig -	Det aftales, at der skal skaffes flere af 'de gode' tøjklammer.  Der snakkes om, at der skal anskaffes en form for papirdispenser til kælderen, som fx er nyttigt, når der er dyrehår i vaskemaskinerne.	Lea
g.	Internet- og hjemmesideansvarlig -	Ikke noget særligt nyt.  Lea er blevet skrevet på hjemmesiden som den ny møbel- og vaskekælderansvarlige.	Alex
h.	Formand -		Nadia (fraværende)
3.	<b>Valg af ny formand</b>	Benjamin stiller op som ny formand.  Der stemmes om det: 8 ud af 8 stemmer for benjamin som formand.	Alex

4.	<b>Nye stole til fælleshuset</b>	<p>Det foreslås at der skal anskaffes nogle nye stole til fælleshuset, som kan stables.  Det skal undersøges om de vil kunne indkøbes fra 'det store' kollegiebudget, så pengene ikke skal komme fra kollegiekassen.</p> <p>Der er kig på én bestemt stol ("Ana" - ca. 500 kr.), men der findes også en billigere lignende stol ("Lena" - ca. 311 kr.).</p> <p>Der stemmes:</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Det skal være den billige stol. Og hvis det ikke kan blive den billige, så skal vi ikke have nogle.  <b>0 ud af 0 stemmer for.</b></li> <li>2. Det skal være den billige stol, bortset fra hvis Alex og Benjamin på baggrund af rådgivning vurderer, at den dyre stol er markant bedre.  <b>8 ud af 8 stemmer for.</b></li> </ol>	Alex
5.	<b>Langsigtede fornyelser på kollegiet</b>	<p>Nye låse i dørene.  Ny opmaling af parkeringsbåse.  Opfriskning af flisestier.  Emhætterne udskiftes i efteråret 2022, så luften fremover pustes ud af lejligheden.</p> <p>Forslag om ny asfaltering og i den forbindelse få fældet nogle af træerne.</p> <p>Kontakt til kommunen mht. udbedring af kantsten.</p> <p>Forslag om udskiftning af hele udluftningssystemet så det bliver til genvex.</p>	Alex
6.			
7.	<b>Andet/Evt.</b>		